
Zápis ze 79. zasedání Rady Kolejí a menz UK 

  

Datum: 15. 2. 2018 od 17:00 

Místo:  Kavárna U Rotlevů (Kamzíkova 4, Praha 1) 

Přítomni:  PhDr. David Emler, Ph.D.; Ing. Libor Hochmann; Vít Jurásek; Prof. ThDr. 

Jan Blahoslav Lášek; Mgr. Tomáš Ryza; Josef Štorm 

Omluveni: Bc. Miroslav Čermák 

Hosté:  vedoucí ekonomického útvaru KaM UK Ing. Jaromír Fix; vedoucí útvaru 

ubytovacích služeb KaM UK Mgr. Miroslava Hurdová; vedoucí útvaru stravovacích 

služeb KaM UK Marek Lukáš; ředitel KaM UK Dipl.-Ing. Ing. Bc. Jiří Macoun 

  

Zahájení a úvodní informace 

D. Emler zahájil zasedání a přivítal přítomné, zejména nového člena rady za RUK 

Ing. Libora Hochmanna. Poděkoval bývalé člence rady Ing. Miladě Papíkové za 

odvedenou práci v rámci RKaM. 

 

Schválení návrhu programu 

D. Emler představil upravený program zasedání - J. Macoun již před zasedáním 

písemně navrhl stáhnout bod Projednání aktualizace Organizačního řádu KaM UK. 

Důvodem byly formální nedostatky v předloženém materiálu zjištěné V. Juráskem. J. 

Macoun a D. Emler poděkovali V. Juráskovi za upozornění na chyby. 

  

Usnesení č. 1:  RKaM schvaluje upravený program zasedání 15. 2. 2018 

Pro: D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

  

Schválení zápisu z minulého zasedání 

D. Emler informoval, že připomínkování zápisu z minulého zasedání proběhlo 

standardní cestou. 

  



Usnesení č. 2:  RKaM schvaluje zápis ze zasedání 17. 1. 2018 

Pro: D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm  

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 

1)  Volba orgánů RKaM 

 

D. Emler jako předseda rady v minulém funkčním období představil potřebu zvolit 

vedení RKaM, jmenovitě předsedu a místopředsedu. Vyzval přítomné k vytvoření 

komise pro tajné hlasování. Přihlásili se J. B. Lášek, M. Hurdová a J. Macoun.  

D. Emler vyzval členy rady k navržení kandidátů na předsedu a místopředsedu. J. B. 

Lášek nominoval na předsedu D. Emlera. D. Emler nominoval na místopředsedu T. 

Ryzu. Oba navržení nominaci přijali. 

 

Komise rozdala 6 lístků, vybrala 6 lístků.  

  

D. Emler získal 5 hlasů pro, 0 hlasů proti, 1 se zdržel. D. Emler se stal předsedou 

RKaM.  

 

T. Ryza získal 6 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 se zdrželo. T. Ryza se stal 

místopředsedou RKaM.  

 

2) Projednání návrhu smluv mezi UK a SVJ Pl.Mráze 

 

J. Macoun představil problematiku vzájemných věcných břemen UK a SVJ Pl. 

Mráze. Jedná se o zajištění přístupu do budovy SVJ Pl. Mráze přes pozemky KaM a 

recipročně zajištění inženýrských sítí pro KaM přes pozemek SVJ. Došlo k dohodě 

uzavřít 2 věcná břemena.  

 

Usnesení č. 3: RKaM vyjadřuje kladné stanovisko k uzavření dvou věcných břemen 

mezi UK a SVJ Pl. Mráze. 



pro: D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Schváleno 

 

3) Různé 

a. průběžná informace k implementaci nového ubytovacího SW 

 

J. Macoun informoval o posledním vývoji ve věci nového ubytovacího SW - rozšíření 

zadání o nové funkcionality ze strany KaM (espis, aliance rezervací, EET, hlášení na 

cizineckou policii).  

M. Hurdová doplnila informace o aktuálním problému ohledně výpočtu cen, který je v 

řešení a dále o aktuálních probíhajících testech. Testování by mělo probíhat ještě 

zhruba týden.  

J. Macoun připomněl, že firma dodávající ubytovací SW je v časovém skluzu.  

 

b. průběžné informace k situaci na Menze Troja (Kolej 17. listopadu) 

 

J. Macoun a L. Marek informovali o náhradním stravovacím řešení pro kolej 17. 

listopadu - automat na chlazená jídla by měl být k dispozici cca za tři týdny.  

 

Usnesení č. 4: RKaM vítá snahu KaM hledat alternativní varianty zajištění 

stravování na koleji 17. listopadu, zejména při vědomí toho, že uzavření Menzy Troja 

bylo - nepředvídatelně - způsobeno třetí stranou.  

pro: D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Schváleno 

 

c. průběžné informace k situaci na Menze Právnická 

 



T. Ryza představil bleskový průzkum na PF UK mezi 234 strávníky na menze 

Právnická.  

J. Macoun výstup shrnul a identifikoval základní body ke zlepšení. Jako zásadní vidí 

zejména věnovat se pestrosti nabídky, kvalitnější skladbě jídelníčku a následně 

propagaci a informovanosti.  

 

Datum příštího zasedání bylo stanoveno na 14. března 2018 od 17.30 v Kavárně U 

Rotlevů. D. Emler ukončil zasedání a rozloučil se se všemi přítomnými. 

 

Zapsali D. Emler a T. Ryza. 

 


